
ПОСОЛЬСТВО РЕСПУБЛИКИ 
КИПР

№23.01.002.007

Посол ьсгво Республики Кипр в Москве свидетельствует свое почтение 
Четвертому Европейскому Департаменту Министерст ва Иностранных Дел Российской 
Федерации и имеет честь сообщить о том, в соответствии с действующими 
двусторонними соглашениями и порядком авиаперевозок между Республикой Кипр и 
Российской Федерацией. Министр Транспорта, Связи и Общественных Работ 
Республики Кипр своим решением от 22/11/2016 назначил авиакомпанию ‘"Cobalt A ir 
осуществлять регулярные рейсы в Российскую Федерацию следующим образом:

Ларнака -  Москва (SVO) -  Ларнака с частотой шесть (6) рейсов в неделю
Ларнака -  С.-Петербург -  Ларнака с частотой три (3 J рейса в неделю

Посольство Республики Кипр просит 4-ый Европейский Департамент довести 
данную информацию до сведения компетентных органов Российской Федерации.

Посольство Республики Кипр пользуется случаем, чтобы возобновить 
Четвертому Европейскому Департаменту Министерства иностранных Дел Российской 
Федерации уверения в своем высоком уважении.

г. Москва, 28 ноября 20 И»; .

Четвертый Европейский Департамент 
Министерство Иностранных Дел 
Российской Федерации 
г. Москва

Россия, 121069, Москва, ул. Поварская. 9, Тел.: (495) 744 29 44, факс: (495) 744 29 45 
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REPUBLIC OF CYPRUS

MINISTRY OF TRANSPORT, 
COMMUNICATIONS AND WORKS

DEPARTMENT OF CIVIL AVIATION
NICOSIA 14 2 9

Ref No.: 03.08.002.73

Tel. No. +357 22 404139 
Fax. No.:+3$7 22 766552

17 May, 2017

Mrs. Svetlana A, Petrova 
Director
Department of the State Policy 
in Civi! Aviation 
Ministry of Transport 
of the Russian Federation 
Leningradskiy prospect, 37 
Moscow 125993 
Russian Federation

Fax: +7 499 231 63 52 
+7 495 626 GO 38 

E-mail: dca@inbox.ru
maii@mintrans.ru

Petrova5a@mintrans.ru

Dear Mrs, Petrova,

Designation of Cyprus Airways on the route Larnaka - Moscow -  Larnaka and 
Lamaka - Saint Petersbourg - Larnaka

The Department of Civil Aviation of the Ministry of Transport, Communications and 
Works of Cyprus, presents its compliments to the Department of the Stale Policy in 
Civil Aviation of the Ministry of Transport of the Russian Federation.

With reference to Article 3 of the initialed Air Services Agreement between the 
Republic of Cyprus and the Russian Federation, we wish to Inform you of the 
designation of Cyprus Airways for the operation of scheduled flights on the routes 
Lamaka - Moscow -  Larnaka and Lamaka - Saint Petersbourg - Lamaka and 
request the relevant authorization from the Aeronautical Authorities of the Russian 
Federation.

Piease note that an official designation latter will also be sent through diplomatic 
channels.
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Cyprus Airways is a Cypriot Air carrier and plans to start operating on the route 
Larnaka - Moscow -  Larnaka with 14 frequencies per week and Larnaka - Saint 
Peterebourg - Larnaka with another 14 frequencies per week as from the IATA 
Summer 2017 season.

Your prompt reply to the above request will be highly appreciated as Cyprus Airways 
intends to start operations as soon as possible.

Accept, Mrs. Petrova, the assurances of my highest consideration.

Yours Sincerely,

{Panos Hadjiyiasemis) 
for Director

Cc; - Permanent Secretary
Ministry of Transport, Communications and Works

- Permanent Secretary, Ministry of Foreign Affairs

EN/AS 0 3  08 00 2 .7 3_1 E052017 Cyprus Airways
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